
Styremøte Norsk Japansk Spisshundklubb 8.3 -23 

Til stede: Hege, Catharina, Anne, Ketil og Helle 

 

Sak 1: Internsak. NKK er kontaktet 

Sak 2: Medlemsbladet. 

Det kommer fremdeles alt for mange blader i retur. Ved siste opptelling er over 

40 blader uten riktig adresse. Da dette er en stor kostnad for klubben sees det 

nå på flere muligheter for å begrense dette.  Et innlegg på FB om dette vil bli 

lagt ut i nær fremtid. Her vil det bli mulighet for at di som ikke får bladet i 

posten, kan kontakte klubben for å få det ettersendt. Alternativ er også en 

avstemming om medlemmene fremdeles er interessert i bladet slik det 

fremstår nå. 

Sak 3: Utbetaling til aktiviteter. 

Det har kommet inn en forespørsel om å få dekket leie av en hall til 

utstillingstrening for 6 – 8 hunder. Styret velger å avslå dette. Vi er inneforstått 

med at klubben er til for blant annet å drive aktivt med hunder, men foreløpig 

mangler det retningslinjer/normer for hva som bør, evnt kan dekkes. Styret 

ønsker dette som et forslag til årsmøte. 

Sak 4: Årsmøtevarsel 

Årets årsmøtevarsel vil bli sendt ut så snart som mulig. Tidligere år har dette 

kommet veldig tett opp til fristen. Ønskelig med litt bedre tid for medlemmene 

og styret, slik at alle har en mulighet til å få det med seg i god tid. Varselet vil bli 

lagt ut på klubbens nettside og FB side. 

Sak 5:  

Innkommet forslag om at Blåbæragility kommer inn som en konkurranseform 

med egen vinnerliste i klubben. Styret stiller seg positiv til dette.  


